
Zebranie zarządu 2.10.2022 

Obecni: Małgorzata Brodziak, Monika Słowik, Ewa Formicka, Anna Krzesiewicz, Artur Społowicz, 

Mariusz Kleniuk, gościnnie Justyna Borysewicz- Rudy. 

 

1. W związku ze zgłoszeniem do Centralnego Biura Antykorupcyjnego 

nieprawidłowości w pracy zarządu (zgłoszenia dokonało kilku członków tegoż 

zarządu), tematem zebrania było ustosunkowanie się do tego doniesienia. Zarzuty o 

których mowa były już badane przez przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i wnioski 

były przedstawione na zebraniu zarządu 2.09.2022. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej nie potwierdził wtedy działań na niekorzyść Związku, jednak pewne osoby 

usilnie próbują doszukać się nieprawidłowości. Wszystkie osoby uczestniczące w 

zebraniu jednogłośnie potępiły fakt bezpodstawnego pomówienia, wyrażając w 

związku z tym chęć wejścia na drogę sądową.  

2. Zarząd zatrudnił na umowę – zlecenie osobę mającą za zadanie dokonać analizy 

kosztów i wydatków DZJ, tak aby finanse Związku były bardziej czytelne. Stawka dla 

zleceniobiorcy została zaakceptowana przez członków zarządu, podobnie jak 

zweryfikowana liczba przepracowanych godzin. Osoba ta przedstawiła wynik swojej 

pracy, koncentrując się na roku 2022 – kolejny rok jest w trakcie opracowania. 

Wykazała też, że przedstawiona analiza została wykonana w czasie 49 godzin. Zarząd 

jednogłośnie zaakceptował  sprawozdanie finansowe i udzielił poparcia do dalszych 

takich działań. 

3. Zaakceptowany jednogłośnie został skład kadry DZJ na II półrocze. 

4. A. Krzesiewicz przedstawiła projekt zgrupowań dla członków kadry DZJ w skokach 

i ujeżdżeniu. Skoki odbędą się w Gościszowie w dniach 2-5.11.2023, zajęcia 

poprowadzi Bohdan Sas-Jaworski. Ujeżdżenie odbędzie się w dniach 17-19.11.2023 

w Strzegomiu, zajęcia poprowadzi Ewa Leibfarth.  

Zgrupowania zostały jednogłośnie zaakceptowane. 

5. W programie zebrania było przegłosowanie możliwości prowadzenia zebrań on-line, 

jednak temat ten wymaga głębszej analizy. 

6. Zebranie kalendarzowe odbędzie się dnia 20.11.2023 w siedzibie Dolnośląskiej 

Federacji Sportu. Szczegóły zostaną podane później. 



7. Zarząd jednogłośnie postanowił zlikwidować od przyszłego roku licencje 

jednorazowe dla zawodników, co prawdopodobnie będzie tożsame z takim krokiem 

podjętym przez PZJ. „Jednorazówki” dla koni będą zachowane. 

 

 

 


